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   PROTOKÓŁ NR XLI/17 

Z  SESJI RADY GMINY MARCISZÓW   

odbytej w dniu 31 sierpnia 2017 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Marciszowie   

 

Początek obrad godz. 11.00 zakończenie godz.12.50   

Obecnych na sali obrad 14 radnych, co stanowiło quorum do podejmowania uchwał – lista 

obecności radnych i sołtysów stanowi załącznik nr 1 i 2 do protokołu.  

Nieobecny radny Marcin Frasunek.  

 

W obradach sesji uczestniczyli:  

Stefan Zawierucha – Wójt Gminy Marciszów,  

Wiesław Cepielik – Zastępca Wójta Gminy Marciszów,  

Krystyna Kwiatkowska - Sekretarz Gminy, 

Krystyna Magda - Skarbnik Gminy,  

Robert Greb – Radca Prawny,   

Maria Bych – Radna Powiatu,  

Sołtysi, kierownicy poszczególnych referatów, przedstawiciele lokalnych mediów, 

Obrady były nagrywane na dyktafon oraz częściowo filmowane przez pana Ryszarda Bizonia. 

 

Ad. 1 i 2. 

Jadwiga Adamczyk Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów dokonała otwarcia obrad sesji              

i przywitała uczestników.   

 

Ad.3. 

Stwierdzenie quorum.  

Na podstawie listy obecności radnych Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła quorum,  

listy obecności radnych i sołtysów stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu.  

 

Ad.4. 

Przedstawienie porządku obrad.  

Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad, który został dostarczony radnym             

w ustawowym terminie wraz z materiałami.  

 

Porządek obrad sesji przedstawia się następująco:  

1/ Otwarcie sesji. 

2/ Powitanie. 

3/ Stwierdzenie quorum. 

4/ Przedstawienie porządku obrad. 

5/ Wnioski w sprawie zmiany porządku obrad. 

6/ Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń.  

7/ Informacja Wójta Gminy z prac między sesjami. 

8/ Przygotowanie oświaty do nowego roku szkolnego 2017/2018 – projekt organizacyjny. 

9/ Stopień realizacji zadań z funduszu sołeckiego. 

10/ Podjęcie uchwał w sprawach:  

 

a/ ustanowienia stanowiska dokumentacyjnego „Sztolnia Wapienna w Ciechanowicach”,  

 

b/ wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na okres do 3 lat, których 

przedmiotem są te same nieruchomości   
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c/ utworzenia gminnej jednostki budżetowej pod nazwą „Zakład Gospodarki Komunalnej 

„Wodociągi Marciszowskie” z siedzibą w Marciszowie, 

 

d/ zmiany uchwały budżetowej gminy Marciszów na rok 2017,  

 

e/ zmiany uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Marciszowie,   

 

f/ ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Marciszów,  

 

11/ Interpelacje i zapytania radnych.  

12/ Sprawy różne.  

13/ Zamknięcie obrad sesji.      

 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie.   

 

Ad.5. 

Wnioski w sprawie zmiany porządku obrad.  

Nie wystąpiły.  

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie.  

 

Ad.6. 

Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń.  

Do protokołów z XXXVIII, XXXIX i z XL posiedzenia uwag nie zgłoszono.   

Protokoły przyjęto przez aklamację. 

 

W dalszej części posiedzenia odbyło się uroczyste pożegnanie z okazji przejścia na emeryturę 

pani Marii Bych – wieloletniego pracownika Urzędu Gminy w Marciszowie oraz pani 

Małgorzaty Nowakowskiej – Zastępcy Dyrektora Zespołu Szkół w Marciszowie.  

 

Ad.7.   

Informacja Wójta Gminy z prac między sesjami. 

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha poinformował, że najwięcej czasu pomiędzy 

sesjami  zajęła sprawa odzyskania naszego majątku skomunalizowanego natychmiast po 

wyroku.   

W między czasie: 

- odbyły się dwie Rady Nadzorcze Sanikomu,   

- Wójt brał udział w święcie policji,   

 

Następnie Wójt Gminy omówił działania, mające na celu powołanie komisji 

inwentaryzacyjnej oraz ustalenia zasad sprzedaży wody i ceny hurtowej a także szczegóły 

rozmów, jakie były prowadzone z przedstawicielami Wałbrzycha.  

 

W dalszej części posiedzenia Wójt Gminy Marciszów przedstawił Ewelinę Tokarską -  

kierownika referatu Gospodarki, Ochrony Środowiska i Obrotu Nieruchomościami.   

 

Następnie Wójt Gminy zwrócił się z prośbą do zebranych oraz przedstawicieli lokalnych 

mediów, aby mocno informowali społeczeństwo o korzyściach  z przejęcia wodociągów.  

Do przedstawionej informacji uwag i pytań nie zgłoszono.  
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Ad.8.   

Przygotowanie oświaty do nowego roku szkolnego 2017/2018 – projekt organizacyjny. 

Przygotowanie oświaty do nowego roku szkolnego 2017/2018 omówiła Marta Jędrzejowska – 

kierownik referatu Oświaty.  

Szczegółowa informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Do przedstawionej informacji uwag i pytań nie zgłoszono.  

 

Ad.9. 

Stopień realizacji zadań z funduszu sołeckiego. 

Realizację zadań z funduszu sołeckiego przedstawiła Jolanta Kudryńska – kierownik referatu 

Kultury, Turystyki i Sportu.  

Szczegółowa informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Do przedstawionej informacji uwag i pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca Rady Jadwiga Adamczyk ogłosiła 10 minut przerwy. 

Po przerwie.  

 

Ad.10. 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a/ ustanowienia stanowiska dokumentacyjnego „Sztolnia Wapienna w Ciechanowicach”,  

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk odczytała treść projektu 

uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie, tj. 14 głosami „za” przyjęła projekt uchwały,          

stanowiący załącznik nr 5 do protokołu /nieobecny radny Marcin Frasunek/,  

Uchwała otrzymała nr XLI/200/17 

b/ wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na okres do 3 lat, których 

przedmiotem są te same nieruchomości,   

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk odczytała treść projektu 

uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie, tj. 14 głosami „za” przyjęła projekt uchwały,          

stanowiący załącznik nr 6 do protokołu /nieobecny radny Marcin Frasunek/,  

Uchwała otrzymała nr XLI/201/17 

c/ utworzenia gminnej jednostki budżetowej pod nazwą „Zakład Gospodarki 

Komunalnej „Wodociągi Marciszowskie” z siedzibą w Marciszowie, 

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk odczytała treść projektu 

uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie, tj. 14 głosami „za” przyjęła projekt uchwały,          

stanowiący załącznik nr 7 do protokołu /nieobecny radny Marcin Frasunek/,  

Uchwała otrzymała nr XLI/202/17 

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 

Podziękował radnym za podjęcie uchwały.  

d/ zmiany uchwały budżetowej gminy Marciszów na rok 2017,  

Skarbnik Gminy Marciszów Krystyna Magda omówiła projekt uchwały oraz poprosiła            

o naniesienie stosownych zmian  w związku ze zwiększeniem środków dla zadania 

„Zagospodarowanie placu zabaw w miejscowości Domanów”.  

Następnie Skarbnik Gminy odczytała treść projektu uchwały. 
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Radna Danuta Wojtas  
Zapytała Wójta dlaczego Sędzisław nie otrzymał środków na oświetlenie i w jakim czasie      

w przyszłości są jakieś przewidywane?   

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 

Wyjaśnił, że na zebraniu nie było sołtysa, który wyszedł. Ponadto nie zwrócono jeszcze 

zajętych przez komornika pieniędzy i z tej kwoty planujemy przeznaczyć jakieś pieniądze dla 

Sędzisławia i dla Domanowa. Jakie, to dzisiaj nie odpowie. Będziemy potrzebowali również 

środki na nowo utworzoną firmę a resztę jak będzie, to zaproponujemy w momencie, kiedy 

środki spłyną.  

Radna Danuta Wojtas  

Zapytała czy ma rozumieć, że jakieś środki zostaną przekazane dla Sędzisławia?   

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 

Potwierdził, że jeżeli chodzi o oświetlenie to będzie Domanów i Sędzisław  

 

Innych uwag i pytań nie zgłoszono.  

 

Rada Gminy w głosowaniu:  

„za” – 13 głosów / radny E. Orzechowski, radny D. Chęciński, radny W. Wróblewski, radny 

A. Mitczak, radny M. Dzik, radny P. Gwóźdź, radna C. Olejniczak, radna M. Suhak – Ogłaza, 

radny M. Wolak, radna J. Adamczyk, radny J. Polański radny A. Ryżowski,  radny               

K. Nowakowski /,  

„przeciw” – 0 głosów, 

„wstrzymuje się” – 1 głos /radna D. Wojtas/, 

przyjęła projekt uchwały, stanowiący załącznik nr 8 do protokołu /nieobecny radny Marcin 

Frasunek/,  

Uchwała otrzymała nr XLI/203/17 

e/ zmiany uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego                    

w Marciszowie,   

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk odczytała treść projektu 

uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie, tj. 14 głosami „za” przyjęła projekt uchwały,          

stanowiący załącznik nr 5 do protokołu /nieobecny radny Marcin Frasunek/,  

Uchwała otrzymała nr XLI/204/17 

f/ ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Marciszów,  

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk odczytała treść projektu 

uchwały. 

Rada Gminy w głosowaniu:  

„za” – 0 głosów, 

„przeciw” – 8 głosów, /radny W. Wróblewski, radny A. Mitczak, radny M. Wolak, radna        

J. Adamczyk, radna D. Wojtas, radny J. Polański radny A. Ryżowski,  radny                          

K. Nowakowski/.  

„wstrzymuje się” – 6 głosów /radny E. Orzechowski, radny D. Chęciński, radny M. Dzik, 

radny P. Gwóźdź, radna C. Olejniczak, radna M. Suhak – Ogłaza, /,  

Nieobecny radny Marcin Frasunek/,  

Uchwała nie została podjęta.  

 

Radny Adam Ryżowski  

Stwierdził, że już wiele lat jest radnym i nie chodzi tutaj o cyferki tylko o sposób jak to 

zaprezentowano. Następnie zapytał mecenasa czy zatwierdził tą uchwałę pod kątem prawnym 
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czy pod kątem czy cyfry nie przekraczają widełek. Pyta również kto sporządził ten projekt, bo 

do tej pory tak to wyglądało, że jakoś konsultowano pewne cyfry. Projekt uchwały dostajemy 

pięć dni przed sesją  i nie wie czy to tak ma być. Według radnego nie. Prosi, aby jeżeli w 

przyszłości będzie taki projekt uchwały to uszanujmy się. Przewodnicząca Rady ma swój 

zakres obowiązków i między innymi jest w nim niejako umieszczona jako pracodawca Wójta 

Gminy Marciszów. Można tą drogą porozmawiać czy akurat nas stać na taką kwotę a tutaj 

nikt z nikim nie rozmawiał. Prosi o trochę więcej szacunku organu wykonawczego nad 

uchwałodawczym.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 

Podsumował, że nie będzie tego komentował i prosi o więcej szacunku do organu 

wykonawczego. Widać, że praca Wójta nie satysfakcjonuje radnych i to jest wyjątkowe 

potraktowanie jego osoby w momencie, kiedy udało się zdobyć ogromne pieniądze na kolejną 

inwestycję oraz wbrew temu, co było na początku kadencji. Kiedy było trzysta złotych brutto 

to była wielka awantura po czym stwierdzenie, że w momencie jak osiągniemy ten sukces, 

jeśli chodzi o przejęcie wodociągów, to wtedy będziemy rozmawiać. Procedury zostały 

zachowane, projekt uchwały był na wszystkich komisjach i przykro Wójtowi, że po 15 latach 

pracy nie działają tu sprawy oceny jego pracy tylko osobiste animozje.   

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk 

Wyjaśniła, że radni oczekiwali, że zostaną potraktowani poważnie jako partnerzy i też będą 

mieli swój głos i ewentualnie będą zapoznani. Ponadto jako Przewodnicząca dostaje projekt, 

pod którym widnieje jej nazwisko a wcześniej nie zapraszano jej do rozmów. Jest to również 

nie w porządku  i gdyby właśnie  w kwestii tego wynagrodzenia były sygnały                         

w kierunku rady to nie sądzi, że efekty takie byłyby jak dzisiaj.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 

Powiedział, że nie spodziewał się takiej sytuacji i szanuje to, bo to jest demokracja.   

 

Ad. 11.   

Interpelacje i zapytania radnych.   

 

Radny Adam Ryżowski 

W imieniu klubu radnych poprosił o udzielenie głosu radnemu Andrzejowi Mitczakowi.  

Radny Andrzej Mitczak 

Przedstawił sytuację gruntów, będących we władaniu gminy – 54 hektarów, gdzie umowa 

dzierżawcy kończy się w  listopadzie. W imieniu Klubu pyta kto pozwolił dotychczasowemu 

dzierżawcy uprawić to pole i zasiać, skoro umowa wygasa? Uważamy jako Klub i tak            

w każdej instytucji jest, że umowa zawarta jest na okres wegetacyjny – zasiać – zebrać. 

Radny pyta czy dotychczasowy dzierżawca robiąc zasiew do końca listopada zdąży to zebrać 

i  czy otrzymał jakieś pozwolenie ze strony Wójta. Jeżeli nie było pozwolenia to prosi napisać 

pismo do dzierżawcy o bezprawnym wejściu i obsianiu gruntów. Uczciwość nakazywałaby, 

żeby poczekać na rozstrzygnięcie, kto będzie nowym dzierżawcom i wtedy nowy dzierżawca 

obsiewa i zbiera te plony.   

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 

Wyjaśnił, że dzierżawca nie dostał pozwolenia i po raz pierwszy słyszy, że coś takiego się 

stało.  

Radny Andrzej Mitczak 

Poprosił o wystąpienie z pismem do dzierżawcy o zaniechanie wszelkich prac na tych 

gruntach, bo nie ma takiego prawa.  

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk 

Zapytała jakie kroki wobec tej sytuacji zostaną podjęte?  
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Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 

Odpowiedział, że jest prawo i będziemy działać. Ponadto mamy zaorane cztery hektary dróg 

gminnych i jakoś radni się tym nie przejmują. Mija kolejny rok i radni akurat tutaj nie 

ingerują, ale jedna i druga sprawa musi zostać wyjaśniona.    

Radny Adam Ryżowski 

Wyjaśnił,  że radni nie ingerują bo prosili o materiały, gdzie te drogi były i czy Gmina 

dysponuje dokumentami. Radny nie będzie walczył z czymś jeżeli nie ma na to konkretnych 

dowodów. Chce mieć materiał, który wskazuje, że była droga  i o to radni prosili na komisji.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 

Wójt wyjaśnił, że wszystkie dokumenty są w referacie. Wójt wyobraża to sobie w ten sposób, 

że radni idą do referatu i korzystają z geoportalu Kamienna Góra i wskazują działka po 

działce. Jeżeli radni chcą, żeby Wójt wziął mapy, wydrukował i zaznaczył to jest gotowy to 

zrobić, tylko uważał, że po to jest referat, są komputery, nośniki i można podjeść i sprawdzić.  

Radny Andrzej Mitczak 

Uważa, że radnym chce się wmówić „dlaczego nic nie robicie”. Radni nie mają takiego 

umocowania i to gmina jest właścicielem  gruntów. Gmina powinna zająć się tymi tematami, 

bo mamy od tego urzędników. Radni nie są od tego, żeby chodzić i szukać kto jaką drogę 

zaorał.  Od tego jest właściciel.  

Radny Władysław Wróblewski  

Powrócił do tematu gruntów i przypomniał, że Wójt mówił kiedyś, że sprawa jest                   

w prokuraturze a za jakiś czas, że prokuratura sprawę umorzyła. Radny pyta jakie radni mają 

baty na taką rzecz, jaka się dzieje jak nie ma prokuratura. Co ma zrobić Komisja Rolna czy 

radni żeby doprowadzić do porządku pana, który zaoruje drogi. Jest prokuratura, są sądy i to 

organy ścigania powinny to wyjaśniać a właścicielem jest gmina. Wójt oczekuje pomocy od 

radnych ale jaką radni mogą udzielić pomoc jak prokuratura umarza sprawę.   

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 

Przedstawił powody umorzenia postępowania w prokuraturze i zaproponował zamknąć tą 

dyskusję.  

 

O godzinie 12.30 salę narad opuściła radna Marta Suhak – Ogłaza.  

 

Ad.12.  

Sprawy różne.  

 

Radny Władysław Wróblewski  

Nawiązał do zakończenia prac na cmentarzu w Domanowie i poprosił o jak najszybsze 

usunięcie ziemi,  którą Urząd Gminy zadeklarował wywieźć wykonawcy z tego względu, że 

jak przychodzą opady deszczu ciągnie tą ziemie i kamienie na dół, aż do drogi krajowej.        

W momencie roboty tej drogi, kiedy radny był jeszcze sołtysem, były takie uzgodnienia, że 

miały iść w dół korytka, żeby ta woda mogła iść korytkami. W tej chwili robi rów ta woda, 

podmywa grunty, asfalt i później znowu będziemy  mówić, że drogi niszczone są poprzez to, 

że jeżdżą tam auta. Ta ziemia zalega tam do dzisiejszego dnia.  

W związku z tym, że prace zostały zakończone radny prosi o wyszczególnienie ile poszło 

metrów siatki na ogrodzenie, ile słupków i kosztorys, dotyczący cmentarza w Domanowie.  

Radny Adam Ryżowski 

Poprosił Wójta o interwencje w sprawie wyjaśnienia relacji pracownika a mieszkańca gminy 

– pana Siankowskiego z budynku 95 w Wieściszowicach. Prosi, aby pracownik merytoryczny 

odpowiedział na piśmie.  
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Radny Andrzej Mitczak 
Zwrócił się z prośbą do radnej powiatowej o interwencję w sprawie wycięcia wszystkich 

gałęzi i krzewów w rowach przy drogach powiatowych. Szczególnie chodzi o drogę na 

Przybkowicach w stronę Janowic Wielkich. Taka sama sytuacja jest przy sołtysówce oraz 

innych drogach.  

Maria Bych – Radna Powiatu,  

Wyjaśniła, że jeżeli chodzi o sołtysówkę to zgłosi ten problem na najbliższym spotkaniu. 

Natomiast jeżeli chodzi o krzaki, rosnące za osuwiskiem w stronę Miedzianki to ten temat 

został już zgłaszany i pani naczelnik obiecała, że jak będą tylko wolne chwile i ludzie to 

wyśle i wykonają te prace.  

Radny Mirosław Wolak Wiceprzewodniczący Rady Gminy  

- poprosił o wykoszenie gałęzi na krzyżówce drogi gminnej od stacji w górę,  

- przedstawił problem z umiejscowieniem przystanku w Ciechanowicach koło pana 

Gargasewicza, polegający na tym, że po modernizacjach przesunięto go za krzyżówkę             

i  mieszkańcy czekający na autobus stoją pod gołym niebem. Prosi sprawdzić czy to jest 

wymóg prawny i jest to zgodne z przepisami ruchu drogowego. Jeżeli tak, to wtedy będziemy 

musieli pomyśleć nad nowym przystankiem.  

- w imieniu mieszkańców Orliny prosi o wstawienie znaku ograniczenia prędkości do 

30km/h.  

Rady Dawid Chęciński  

- poprosił o załatanie wyrwy w drodze gminnej dojazdowej do firmy Engramu. Cała 

szerokość jezdni to jedna wielka dziura.   

- zwrócił uwagę na uporządkowanie terenu koło starej „Marcinówki” i sklepu „Kaśka”, które 

powstały w wyniku wjazdu na remont torów.  

- zapytał radną powiatową czy będzie remontowana droga pod wiaduktem w lewo za sklepem 

pani Bernadki. Sprawia to realne niebezpieczeństwo.   

Radny Władysław Wróblewski  

Podziękował za posprzątanie przystanków autobusowych podczas koszenia. Na Komisji 

Infrastruktury radny zgłaszał ten problem. Pisze nam się, że co miesiąc podjeżdża się               

i sprząta przystanki a okazuje się, że wcale nie. Dobrze, że chociaż raz w roku, bo gdyby        

w ogóle nie to byłoby tragicznie.  

Radna Czesława Olejniczak  

Zapytała kto będzie naprawiał drogi w przypadku uszkodzenia dróg gminnych podczas 

niedzielnego rajdu? 

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 

Odpowiedział, że organizator rajdu.  

Józef Żukrowski sołtys wsi Nagórnik  

- poinformował o wystosowaniu pisma do starosty w sprawie drogi powiatowej w Nagórniku 

i jeżeli ten temat będzie poruszany na sesji Rady Powiatu to w imieniu mieszkańców prosi 

radnych powiatu o zajęcie się tym tematem.  

- poprosił o interwencję w sprawie wywożenia śmieci z koszy, znajdujących na przystankach 

autobusowych,  

Radny Mirosław Wolak Wiceprzewodniczący Rady Gminy  

W imieniu mieszkańców Ciechanowic podziękował pracownikom Urzędu Gminy za sprawną 

pomoc przy organizacji festynu.  

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk 

Poprosiła o zgłaszanie kandydatur do Komisji Inwentaryzacyjnej, zajmującej się przejęciem 

majątku wodociągów. Uważa, że powinien to być przedstawiciel Komisji Infrastruktury 

Technicznej.  
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W związku z problemami zdrowotnymi Przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

Technicznej  do uczestnictwa w komisji zgłosili się: radny Andrzej Mitczak, radny Kazimierz 

Nowakowski, radny Władysław Wróblewski, radny Julian Polański, radny Mirosław Wolak.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 

Poinformował, że na każdej sesji w sprawach różnych radni zgłaszają ogrom spraw nie 

zapisanych w budżecie. Wójt robi wszystko, aby w jakiś sposób znaleźć na to środki, 

przesunąć. W tej sytuacji będzie musiał w nowym budżecie zaproponować zwiększenie na 

zadania bieżące, bo z każdą jedną czynnością są wydatki niezaplanowane.  

 

Ad.13. 

Zamknięcie obrad sesji.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Przewodnicząca Rady Gminy o godzinie 

12.50 dokonała jej zamknięcia. 

Załączniki do protokołu dostępne są na stanowisku pracy Biuro Rady Gminy.  

 

Protokołowała                               Przewodniczący Rady Gminy 

Anna Płaszczyńska                                     Jadwiga Adamczyk 
Insp. ds. Rady Gminy  

i przygotowywania wniosków unijnych 


